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Kabel-TV och Bredband 
För ett par veckor sedan skickades det 
ut informationsblad till samtliga 
medlemmar vad som händer när 
ComHem släcker ned det analoga 
nätet och hur vår kommande 
leverantör Sydantenn har lovat att 
stödja de medlemmar som behöver 
hjälp fram tills Sydantenn tar över. 
 
Vi hoppas nu att de som önskar har 
fått hjälp av Sydantenn. Om ni inte 
lyckats få in de digitala kanalerna och 
önskar hjälp av Sydantenn så går det 
att kontakta dem på telefon 040 - 601 
22 22. 
 
Då vi nu har avtalet på plats med 
Sydantenn så kommer de snart att 
komma ut med mer detaljerad 
information rörande tidpunkter för 
övertagande av Kabel-TV och 
Bredband (både via antennuttaget och 
via Cat6 uttaget i hallen). De kommer 
också att presentera vad som ingår i 
de olika alternativen, samt 
prisuppgifter. 
 
 
 
 

 Namnskyltar 
Som flera redan märkt så trillar många 
skyltar ned efter ett tag. Det är problem med 
limmet och detta kommer reklameras. 
Vaktmästaren kommer att sätta upp 
skyltarna med ett bättre lim.  
 
Årsstämma 
Som tidigare meddelats så har årsstämman 
flyttats till den 12:e oktober 2020, kl 18.00 
pga rådande Covid-19 situation. Vi kommer 
att vara i en lokal i Baltiska hallen som är 
anpassad till att vi skall kunna vara 50 
personer totalt (Covid-avstånd). Mer 
information om detta kommer i samband 
med att anmälningsblanketterna skickas ut. 
 
Förvaltningsärenden 
Har ni frågor eller synpunkter rörande 
förvaltningsärenden vänligen kontakta 
Christian Gräntz direkt på mail: 
christian.grantz@sydsverigeab.se eller 
telefon 040-619 62 61.  
Felanmälan görs enklast på Brf Ingrids 
hemsida (www.brfingrid.com) eller 
Sydsverige Entrepenad AB 
(www.sydsverigeab.se). 
 
Nästa styrelsemöte 
Den 5:e oktober har vi nästa styrelsemöte. 
Styrelsen är tillgänglig för frågor och 
synpunker mellan 17.30 och 18.00 i 
styrelserummet.  
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